
ACTA ASSEMBLEA GENERAL AMPA ESCOLA MONTSANT 27.10.2020 
 
 
Assistents: 
Reunits en Assemblea General tots els membres de la Junta de l’AMPA Escola Montsant, Laura Tricaz 
com a directora del centre, i famílies de l’escola 
 

1. Presentació de l’AMPA. AMPA escola la formem unes 162 famílies i 223 alumnes. Funcionament 
d’aquesta  quant a serveis, gestions i activitats. Com es reparteixen les despeses mitjançant 
quotes. 

2. Aprovació de l’acta de l’Assemblea setembre 2019 
3. Valoració del curs passat: es confia en la mateixa empresa que en curs anterior GS,  quant a 

material. Vestuari ja que Cavallé Tèxtil no té botiga física es torna a confiar en SEIBE concretant 
vestuari que utilitzem. Ara bé, amb Cavallé també hi continuem confiant. 

4. Estat de comptes. L’Eugeni, ara és qui porta la comissió de  Tresoreria, explica com estan els 
comptes de l’AMPA. Comenta que a la web hi ha el desglos de les despeses referides a cada 
servei. Els comptes són validats per un auditor extern a la Junta de l’AMPA, pare de l’escola 
però extern a la Junta. Aquest curs està sent atípic degut al COVID-19, ha comportat una 
despesa adicionals com mascaretes, gel…. 

5. Membres de la Junta: la Junta està formada per 13 membres que tenen dret a vot. Si més 
famílies volen formar-ne part poden participar-hi però no tindran dret a vot. Es presenta cada 
membre amb la seva comissió corresponent. I es ratifica el càrrec. 

6. La Montse Virgili és l’administrativa de l’AMPA, qui respon tots els correus. 
7. Com a complement de l’escola es publica el Portaveu 
8. Curset natació: no volem que degut a la pandèmia es deixi de fer, es vol recuperar aquest mes 

de juny de 2021, s’està treballant per què així sigui 
9. AMPA participa en el comiat dels alumnes de 6è 
10. AMPA fa les reparacions o compra d’aparells nous per la cuina i altres 
11. AMPA es fa càrrec de serveis de gestoria 
12. Es detallen les diferents comissions i qui se’n fa càrrec: 

-Material i llibres: Jo Urgellès i Gemma Pons 
-Esports i Anglès: Nuria Nicolau i Leticia 
-Sortida en familia i Portaveu: Raquel Estrada i Carmina Estivill 
-Tresoreria: Eugeni Cabré 
-Postlectiva: Sonia Rodríguez 
-Secretaria i Comunicació: Mireia Romeu i Laia Nebot 
-Presidència: Mireia Romeu 
-Menjador: Mercè Bonet i Núria Núñez 

 13. Es detallen totes les festes com Sant Jordi, la Castanyada….. on hi participa l’AMPA 
14. Aquest curs s’intenta rebaixar la quota. Seran dues quotes de 45 euros cadascuna, una es passarà 
aquest mes vinent i la següent el mes de febrer de 2021. S’espera que es pugui mantenir aquesta quota 
més baixa 
15. Es detallen els preus del menjador, la postlectiva, les activitats extraescolars i servei d’acollida.  
16.Es comenten les diverses activitats de l’AMPA com la sortida en familia, la jornada cultural i familiar 
Montsart, la Jornada Esportiva. No tenen data ja que per la situació actual no se sap quan es podran fer 
17. El Portaveu: un Portaveu per familia 
18. Es recorden els horaris dels serveis d’acollida, de postlectiva, de menjador (que es fa amb Appel 
Catering i la Belgie). I monitoratge amb la Marta i la Josepa com a coordinadores.  
19. El Tomàs Gómez és el coordinador de les activitats extraescolars esportives 
20. Activitat d’anglès com extraescolar per P3, P4 i P5 
21. A la web de l’escola hi ha apartat nou de l’AMPA. 
22.Altres assumptes: 
 -Complement ERTO per situació actual, es comenta la situació actual i que s’ha fet fins ara 
 -Subvencions demanades a la Generalitat, es comenta com està el tema 
 -Aparcaments en doble fila i espera de les families, es demana civisme 
 -Contacte amb AMPA a través de ampamontsant@gmail.com 

mailto:ampamontsant@gmail.com


-Formar part de l’AMPA, qui hi vulgui formar part que es posi en contacte amb algún dels 
membres 
-Mercadona. Des de fa mesos s’està treballant, la Carmina Estivill és qui ho porta, i s’està 
treballant amb Ajuntament i altres Ampes i AAVV per posar-hi mesura. S’han aconseguit 
mesures però es continua treballant per què algunes encara estan pendents d’aplicar-se 

 -S’ha d’avisar si el nen es queda al menjador abans de les 9.15h a través de correu electrònic 
-La meva salut: es demana que cada familia tingui activat el servei LMS per tal de portar un 
seguiment de PCR, però que cada familia avisi escola via mail per donar el resultat PCR 

23. Es demana als assistents a la reunió que es voti per dues qüestions: 
1. Jornada continuada: si com a AMPA (no implica que si es decideix que si, s’apliqui la jornada 
continuada) decidim que voldriem jornada continuada. Escola com a claustre no ha près cap 
decisió. El regidor vol saber la decisió que pren l’AMPA en aquest tema. No és una votació 
vinculant. El resultat de les votacions ha estat de 58 vots, 31 volen jornada continuada i 27 no la 
volen 
2. Manteniment funcionament intern curs 2021-2022. Si es manté funcionament que hi ha 
hagut fins ara (sistema de quotes i serveis) o es separi el que és estrictament escola i el que és 
estrictament AMPA. El resultat de les votacions ha estat de 53 vots, 45 volen continuar amb el 
sistema actual i 8 volen separar-ho.  

24. Els números de l’AMPA són consultables en tot moment 
25. Es generen diverses preguntes a través del xat obert durant la reunió que s’aniran resolent una per 
una i donant resposta a les famílies que les han fet 
 
 

 

Mireia Romeu Ferran
Presidenta


